
Årsmelding for 2018 fra jaktstyret til årsmøtet i Svennes Utmarkslag SA 
 

1. Styret har bestått av Knut Biribakken, Torleiv Rime og Arne I. Svennæs 
 

2. Jaktstyret har ikke hatt møter i 2018 da vi er inne i flerårige jaktkontrakter og det ikke har 
vært noen hendelser som det har vært nødvendig å ta stilling til.  Jaktstyreleder har deltatt på 
årsmøtet og ett styremøte i Elgregion Nord-Aurdal Vest.  

 
3. Elgforvaltning; Elgregion Nord-Aurdal Vest har nå lagt bak seg to jaktår av den tre-årige 

bestandsplanen. Forvaltningsmålene er godt i rute, men avskytingen er totalt sett noe lavere 
enn overordnet myndighet ønsker, særlig i forhold til mål om bestandsreduksjon for å 
bekjempe skrantesjuka. 
Rypeforvaltning; Det rapporteres om et godt rypeår.  
 

4. Syver Strand har vært oppsynsmann i år som i fjor. 
 

5. Grunneierfeltet 
Det er solgt 7 grunneierkort og like mange gjestekort. 
 

6. Småviltjakten har vært utleid til følgende: 
Hovedfeltet Erik Bøhlers jaktlag 
Gribbefeltet Espen Mosebys jaktlag 
Brattstølfeltet Tor Bråtens jaktlag 

      Storviltjakten har vært utleid til Jan Skoglis jaktlag. 
      

 Jaktkontrakten til Bøhler på Hovedfeltet løper til 2023. De øvrige kontraktene løper fram til 
2021. 

 
7. Jaktrapporter 

Det er innkommet følgende jaktrapporter: 
Erik Bøhlers jaktlag  10 ryper og 6 orrfugl og 2 røyer 
Tor Bråtens jaktlag  4 harer og èn rev.  
Espen Mosebys jaktlag 5 harer og 6 rev. 
Stein Skoglis jaktlag  1 voksen okse, 1 voksen kolle, 4 piggokser, 1 ungkolle  

og 3 kalv  
 
 
På vegne av jaktstyret for Svennes Utmarkslag SA 
 
 
Arne I. Svennæs 


